
Protokół z IX sesji  

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 29 października 2019 r. 

Pkt 1. Otwarcie obrad IX sesji Rady Gminy w Przewozie.  

Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godzinie 10.04. W posiedzeniu wzięło udział 14 

radnych.  

Obecność na posiedzeniu przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski 

5. Dariusz Kokosza 

6. Edyta Krasuska 

7. Marian Kutasiewicz 

8. Joanna Ostaszewska 

9. Monika Pankowska 

10. Adrian Przybyłek nieobecny 

11. Krzysztof Serwatka 

12. Grzegorz Stachera 

13. Zbigniew Staniek 

14. Bogusława Szlachetka 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad IX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał: 

- w sprawie zmiany uchwały Nr III/17/2018 Rady Gminy w Przewozie z dnia 20 grudnia 

2018 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2019 r.  

- projekt zmieniający uchwałę Nr XXIV/142/2012 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty i 

ustalenia stawki opłaty za pojemnik 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad IX sesji Rady Gminy w Przewozie wraz z zaproponowanymi 

przez Wójta zmianami 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Przybyłek 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali wyłożony został projekt protokołu z IX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z zebranych chciałby wnieść zmiany do projektu. Radni nie 

zgłaszali uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy w Przewozie..  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Przybyłek 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

Podczas obrad radny Jarosław Borkowski złożył interpelację. Radna Katarzyna Zdybowicz-

Wójcik złożyła zapytanie.  

Pkt 5. Informacja z przygotowania placówek oświatowych z terenu gminy do 

rozpoczęcia roku szkolnego 2019/2020. 

Informacje w powyższym temacie przedstawiła pani Dyrektor Gminnego Przedszkola 

w Przewozie oraz Dyrektor Szkoły Podstawowej w Przewozie. 

Pkt 6. Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych. 

Informację z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych sekretarza, skarbnika, kierowników 

gminnych jednostek organizacyjnych przedstawił Sekretarz Gminy. 



Informację z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych 

przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy. 

Pkt 7. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz od 24 września do 28 

października 2019 r. 

Wójt przedstawił radnym przygotowaną informację ze swojej działalności.  

Pkt 8. Podjęcie uchwał. 

a) Projekt w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości. 

Projekt uchwały przedstawiła pani Skarbnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Przybyłek 

b) Projekt w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na terenie Gminy. 

Projekt przedstawiła pani Skarbnik. 

Stawki tej opłaty pozostają na poziomie tych z roku bieżącego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Przybyłek 

c) Projekt w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i ustalenia stawek opłaty targowej 



w Gminie Przewóz. 

Projekt przedstawiła pani Skarbnik.  

Radny Jarosław Borkowski zapytał jaka kwota wpłynęła w tym roku do urzędu z tytułu tej 

opłaty. Pani Skarbnik powiedziała, że nie było w ogóle wpływów z tego tytułu.  

Radny powiedział, że w takim razie nie powinno się takiej uchwały w ogóle podejmować. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, ze uchwałę podjąć należy ponieważ może się zdarzyć, że ktoś 

jednak będzie chciał uiścić taka opłatę, a wtedy musi być podstawa do jej pobrania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Przybyłek 

d) Projekt w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów i ustalenia stawki opłaty 

od posiadania psów w Gminie Przewóz. 

Projekt przedstawiła pani Skarbnik.  

Radny Jarosław Borkowski zapytał czy są jakieś kary za nieterminowe uiszczenie opłaty. Pani 

Skarbnik wyjaśniła, że jedynie jak komuś wysłano upomnienie to dodatkowo musi zapłacić 

koszty z tego tytułu.  

Radny Krzysztof Serwatka zapytał dlaczego nie ma zapisu na temat przysługujących 

zwolnień za adopcje psa ze schroniska.  

Zapisy o profitach przysługujących w związku z wzięciem psa ze schroniska mogą być ujęte 

jedynie w programie ochrony bezdomnych zwierząt, który rada podejmuje w każdym roku 

kalendarzowym. Jednak całkowitego zwolnienia z opłaty nie można wprowadzić. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, 

Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof Serwatka, 



Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Borkowski 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Przybyłek 

e) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/145/2009 Rady Gminy w Przewozie z 

dnia 15 kwietnia 2009 r. w sprawie Regulaminu przyznawania dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnych, za warunki pracy, za godziny ponadwymiarowe i 

doraźnych zastępstw do wynagrodzenia nauczycieli. 

Projekt przedstawił Sekretarz Gminy. Wyjaśnił, że zmiana dotyczy wzrostu kwot 

przewidzianych za wychowawstwo oraz dodatek dla opiekuna stażu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Przybyłek 

f) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr III/17/2018 Rady Gminy w Przewozie w dniu 

20 grudnia 2018 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2019 r. 

Projekt wraz z uzasadnieniem przedstawiła pani Skarbnik. Wyjaśniła, że zmian w planie 

należało dokonać przede wszystkim ze względu na wysokie kwoty faktur za odbiór odpadów 

komunalnych. Po prostu okazało się, że wydatki z tego tytułu są większe niż planowano.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 



Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Przybyłek 

g) Projekt zmieniający uchwałę Nr XXIV/142/2012 w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej 

opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik.  

Projekt przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki.  

Propozycja nowej stawki to 20 zł. Podwyżka jest konieczna ze względu na to, że wpływów 

z tytułu opłat za odbiór odpadów nie wystarcza na pokrycie faktur od firmy, która obsługuje 

gminę w tym zakresie.  

Radna Edyta Krasuska zapytała dlaczego stawka opłaty za niesegregowane odpady ma 

wynosić aż 40 zł.  

Wyjaśniono, że zmieniono zapisy ustawy o utrzymaniu czystości i porządku  w gminach i na 

ich podstawie ustala się tylko jeden rodzaj zbiórki odpadów komunalnych, tj. selektywny. 

Jeżeli mieszkańcy się nie dostosują do takiego systemu to zostanie im naliczona opłata karna 

w wysokości dwukrotności stawki za odpady zbierane selektywnie.  

Radny Krzysztof Serwatka zapytał czy dużo osób segreguje odpady.  

Z dokonanych szacunków na podstawie złożonych deklaracji wynika, że około 52 % 

mieszkańców segreguje odpady.  

Radny zasugerował, żeby rozważyć ewentualność zrezygnowania z pojemników zbiorczych 

na plastik, szkoło, itp., które są porozstawiane po miejscowościach, a mieszkańcy niech 

korzystają z worków.    

Radny zapytał dlaczego z ulgi w związku z posiadaniem kompostownika mogą skorzystać 

tylko mieszkańcy budynków jednorodzinnych.  

Kierownik Referatu Gospodarki odpowiedział, że taką formę narzuca ustawodawca  i nie 

można tego zmieniać.  

Radny Zbigniew Staniek poprosił, aby przed wejściem w życie nowych przepisów 

poinstruować mieszkańców jak należy segregować odpady. Najlepiej przygotować przejrzyste 

ulotki.  

Przewodnicząca zarządziła przerwę w obradach o godz. 11.45. 

Wznowienie obrad godz.11.56. 

Radny Jarosław Borkowski powiedział, że w innych gminach opłaty za odbiór odpadów już 

od dawna są dużo wyższe.  

Wyniki głosowania 



ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka 

PRZECIW (1) 

Marian Kutasiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof Serwatka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Przybyłek 

Pkt 9. Sprawy różne. 

Radna Angelika Hic zgłosiła konieczność naprawy pobocza przy drodze powiatowej nr 1101F 

pomiędzy skrzyżowaniem z drogą wojewódzką Nr 350 przed miejscowością Dobrzyń.  

Radna Bogusława Szlachetka poprosiła o postawienie lustra drogowego naprzeciw posesji nr 

37 w Mielnie. 

Radna Edyta Krasuska poprosiła o przycięcie gałęzi drzewa (dębu) rosnącego 

w pobliżu posesji ul. Pocztowa 1A w Przewozie. 

Radny Krzysztof Serwatka zgłosił, że mieszkańcy Przewozu proszą o przywrócenie 

przejścia dla pieszych w miejscu gdzie z ulicy Kościelnej trzeba przejść przez jezdnię 

w stronę banku.  

Radny Grzegorz Stachera zapytał czy jest już jakaś decyzja w sprawie ekomuzemu 

w Sobolicach.  

Wójt odpowiedział, że starostwo chce to przekazać w takim stanie w jakim obiekt jest 

obecnie, a jeżeli gmina nie przejmie to zostanie to przez nich zdemontowane. Wójt nie 

podejmie się przejęcia tego obiektu ponieważ poprawienie jego stanu wymaga dużego wkładu 

finansowego.  

Kierownik Referatu Gospodarki odczytał odpowiedzi na interpelacje radnych, które 

zgłaszane były na poprzednich sesjach.  

Pkt 10. Zamknięcie obrad IX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zakończyła obrady o godzinie 12.18. 

 

       



       Przewodnicząca Rady Gminy w Przewozie 

                   /-/ Bogusława Szlachetka 

  

 

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 


